

Beat the Heat This Summer at Splashtopia!

Get ready for an ultimate water adventure! Splashtopia is back—bigger and wetter than ever! Enjoy 9 massive inflatable bouncy areas, a thrilling 10-meter mega slide and exciting games like water soccer and bowling. Whether you're seeking thrills or relaxation, Splashtopia is the perfect summer getaway.

Don't Miss Out! Join Us for the Best Water Battles of the Summer!

清涼一夏,盡在 Splashtopia!

暑假熱辣辣,最佳的消暑方法當然是玩水! 今個夏天,Splashtopia 強勢回歸! Kiztopia 再次在愉景灣大白灣沙灘打造全港最大規模的沙灘水上冒險樂園,讓大小朋友在 Splashtopia 盡情享受無窮的夏日樂趣! 場內設有 9 大巨型充氣彈床遊樂區,除了高達 10 米的超巨型極速滑梯,還增添了水上足球和保齡球等多樣遊樂設施,專為充滿運動細胞、活潑好動的您而設!

這一系列刺激的水上挑戰,您怎能錯過?

• Registration Fee 報名費用	AM 上午 10:30am - 1:30pm	PM 下午 3:00pm – 6:30pm
Weekday 平日	\$98	\$138
(MON – FRI 星期一至五)	per person 人	per person 人
Weekend 周末	\$138	\$178
(SAT – SUN 星期六至日)	per person 人	per person 人

- #1 Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult. 大小同價。身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場。
- #2 Baby below 36 months old can enter for free with another paying child and paying adult. 未滿36個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下免費入場。
- #3 Tickets are non-refundable once sold. 門票一經出售不設退換。

The Ultimate Pirate Splash Adventure 最強海盜濕身大冒險



Bell Dual Track Speed Racer 雙道極速飛躍

> Slide down the 10-meter dual track speed slide and feel the exhilarating rush as you plunge into the water!

在高達 10 米雙道極速滑梯上滑行,感受驚險刺激的沖擊, 激起大量水花!

Eli Dungeon Waterfall 勇者瀑布

> Let adventurers enjoy the thrilling slide from great heights!

讓勇士們盡情享受從高處俯衝的刺激滑行冒險!

Raby Splash Soccer 水花足球署

> Dear soccer players! Join us for the Raby Splash Soccer event and enjoy water soccer fun! Show off your skills! 足球選手們,快來參加 Raby 水花足球賽,體驗水上足球的 樂趣,展示你的球技!

Shoot! Combat Zone 激戰水鬥場

> Grab your water blaster and team up with friends for thrilling battles!

拿起水槍,與朋友組隊,跨越障礙,展開連環激戰!



Smash & Dive 撞擊潑水戰

> Get ready for an exhilarating water event! Enjoy a day of splashes and excitement!

準備好迎接刺激的水上盛會!享受潑水的快樂!

Splash Battle Bumper Fun 水戰斑斑樂

> Roll in inflatable bumper balls, bumping and dodging opponents for endless excitement!

在水戰踫踫樂中,穿著充氣碰碰球,自由翻滾、撞擊 及閃避對手,享受無窮的刺激與樂趣!

Bowling Battle 保龄球大作戰

> Become a giant bowling ball and hit the oversized pins. Can you knock them all down in

化身成為巨型保齡球,撞擊超大的保齡球瓶。你能一 次過擊倒它們嗎?

OPERATING HOURS 營業時間

Mon-Sun 星期一至日(每天共2節) AM Session上午時段: 10:30am - 1:30pm PM Session下午時段: 3pm - 6:30pm

Please refer to our website for latest operating hours. 請參閱我們的網站以了解最新的營業時間

GET IN TOUCH 聯絡我們

www.kiztopia.com.hk



